



pressetext

Passive Attack kultivieren im musikalisch fruchtbaren Boden von Wien ihre eigene Idee von progressivem, beatlastigem Rock. Die vier Musiker pflegen ihre Songs mit der akribischen Fürsorge eines Gärtners, um den Hörer auf eine facettenreiche Reise zwischen verspielten Melodien, forcierten Riffs und groovigen Beats zu schicken. Passive Attack live zu sehen bedeutet der Ernte dieser Arbeit beizuwohnen und Musik aus dem Bauch am Nabel der Zeit zu erleben.

english version:

Passive Attack are cultivating their own idea of progressive, beat-prone rock in the musically fertile (under-) ground of Vienna. The four musicians tend to their songs with the meticulous care of a gardener in order to take the listener on a versatile trip between frisk melodies, straight-forward riffs and relentless grooves. To witness Passive Attack perform is to witness the harvest of this work as well as to experience visceral music driven by the zeitgeist of our time.